
Title (en)
Device for adjusting the printing image in a flexographic printing machine

Title (de)
Vorrichtung zur Einstellung des Druckbildes in einer Flexodruckmaschine

Title (fr)
Dispositif de repérage de l'image d'impression dans une machine d'impression flexographique

Publication
EP 1249346 A1 20021016 (DE)

Application
EP 02005727 A 20020313

Priority
• DE 10115134 A 20010327
• DE 10145957 A 20010918

Abstract (en)
The device sets relative positions of rollers involved in ink transfer. At least some of the rollers can be driven by their own drives in common and
independently so rollers involved in the printing process can be added together. At least one camera acquiring the print image on the print medium
feeds successively acquired images to a control/regulating unit that produces signals for participating rollers until the image is formed without loss
of area. The device sets the relative positions of the rollers (3,7,8) involved in ink transfer, at least some of which can be driven by their own drives
(M1-M4) both in common as well as mutually independently so that the rollers involved in the printing process can be added together. At least one
camera acquiring the print image on the print medium (17) feeds successively acquired images to an electronic control and regulating unit (13) that
produces signals for participating rollers until the image is formed without loss of area. AN Independent claim is also included for the following:- a
method of setting a print image in a rotary print machine.

Abstract (de)
Es wird eine Vorrichtung und ein Verfahren zur Einstellung des Druckbildes einer Rotationsdruckmaschine durch die Einstellung der Relativposition
der an der Farbübertragung beteiligten Walzen (3, 7, 8) vorgestellt. Hierbei ist zumindest ein Teil dieser Walzen (7, 8) durch eigene Stellantriebe
(M1 bis M4) sowohl gemeinsam als auch unabhängig voneinander gegeneinander verfahrbar, so dass die am Druckprozess beteiligten Walzen (3,
7, 8) gegeneinander anstellbar sind. Darüber hinaus ist mindestens eine das Druckbild (10) auf der Bedruckstoffbahn (17) erfassende Kamera (K)
vorgesehen, die aufeinanderfolgend aufgenommene Bilder einer elektronischen Steuerund Regeleinheit (13) zuführt, Diese Steuer- und Regeleinheit
(13) erzeugt solange für die Stellantriebe zumindest eines Teils der am Druck- und Einfärbeprozess beteiligten Walzen (3, 7, 8) Signale, bis oder wie
das Druckbild ohne Flächenverlust abgebildet wird. <IMAGE>
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